

From the Pastor's Desk

An alliterative and concise way to describe the responsibilities of parishioners to our parish is "time, talent, and treasure."

Without the parishioners' contribution of their time, talent, and treasure, a parish cannot survive for long, or, at best, not survive well.

Each week at Mass we have the opportunity to contribute from our treasure of financial resources, to help finance the parish operations and upkeep of the facilities. And, at different times, parishioners also offer their treasure to support special collections and fundraisers.

We are blessed and grateful to our parishioners for the treasure they share with the parish. Without it we cannot maintain the ongoing activities and physical space of our parish.

At the same time, our parishioners' time and talent are essential to a healthy and vibrant parish, too.

From the liturgy to ministries and different parish committees, our parish relies on volunteers to provide staffing, organization, participation, and guidance.

It is a troubled parish that has little to no participation by its parishioners in the life of the parish.

As a subset of the Church, the parish is a corporate being, not just a description of collectiveness. In a sacramental way, the parish of Holy Guardian Angels is the living body of Christ. (A sacrament being an outward sign of a deeper reality.)

By sharing in Christ's Body and Blood, Soul and Divinity during the Eucharist, we join ourselves to Christ's life and we hope to share Christ's life with others.

By participating in parish life by volunteering our time and talent to the parish, we encourage and foster Christ's mission for both ourselves and others.

Please consider serving our Lord by increasing your participation in one or more of our many parish ministries. We need you!

Fr. Brian Kean

Desde el escritorio del párroco

Una forma aliterativa y concisa de describir las responsabilidades de los feligreses hacia nuestra parroquia es "tiempo, talento y tesoro".

Sin la contribución de los feligreses de su tiempo, talento y tesoro, una parroquia no puede sobrevivir por mucho tiempo o, en el mejor de los casos, no sobrevivir bien.

Cada semana, en la misa, tenemos la oportunidad de contribuir con nuestro tesoro de recursos financieros para ayudar a financiar las operaciones de la parroquia y el mantenimiento de las instalaciones. Y, en diferentes momentos, los feligreses también ofrecen su tesoro para apoyar colectas especiales y recaudaciones de fondos.

Somos bendecidos y agradecidos con nuestros feligreses por el tesoro que comparten con la parroquia. Sin él, no podemos mantener las actividades en curso y el espacio físico de nuestra parroquia.

Al mismo tiempo, el tiempo y el talento de nuestros feligreses también son esenciales para una parroquia saludable y vibrante.

Desde la liturgia hasta los ministerios y los diferentes comités parroquiales, nuestra parroquia depende de voluntarios para proporcionar personal, organización, participación y orientación. Es una parroquia con problemas en la que los feligreses participan poco o nada en la vida parroquial.

Como parte de la Iglesia, la parroquia es un ser corporativo, no solo una descripción de lo colectivo. De manera sacramental, la parroquia de los Santos Ángeles Guardianes es el cuerpo vivo de Cristo. (Un sacramento es un signo externo de una realidad más profunda).

Al compartir el Cuerpo y la Sangre, el Alma y la Divinidad de Cristo durante la Eucaristía, nos unimos a la vida de Cristo y esperamos compartir la vida de Cristo con los demás.

Al participar en la vida parroquial ofreciendo nuestro tiempo y talento como voluntarios, alentamos y fomentamos la misión de Cristo tanto para nosotros como para los demás.

Por favor, considere servir a nuestro Señor aumentando su participación en uno o más de nuestros muchos ministerios parroquiales. ¡Lo necesitamos!

Padre Brian Kean

